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KAŞ BELEDİYESİ

01.07.2024 TARİHLİ TEMMUZ AYI MECLİS TOPLANTISI TUTANAĞI

MECLİS BAŞKANI                        : EROL DEMİRHAN

MECLİS KATİPLERİ                   : HACER BİLGİÇ, RECEP SARICA

TOPLANTIYA KATILAN UYELER

ERKAN DEMİRCİ, HALİL ARIKAN, RECEP SARICA, AŞKIN YENİER, HALİL İBRAHİM İĞLİ,                 
HACER BİLGİÇ, UĞUR UNAL, İSMAİL ŞAH YILMAZ ,CİHAN KARAGUL, İBRAHİM NİŞANCI, MEHMET
ÇOTUR, MEHMET KOCAER, UĞUR GUNCAN, CEMİL TUFAN, FIRAT DEMİRCİ, TALAT BOLEL, HUSEYİN
SERTÇELİK, MEHMET KOÇYİĞİT, RAMAZAN YILDIRIM, MURAT YILMAZ

TOPLANTIYA KATILMAYAN UYELER 

ŞUKRU KOÇAK, ADİL ARSLAN, MUZAFFER GÖKÇUL, NURGUN ERDOĞAN, MEHMET KESTEN

TOPLANTI TARİHİ                      : 01.07.2024

TOPLANTI SAATİ                        : 14.00

 

2024 TEMMZ AYI MECLİS TOPLANTISI BİRİNCİ BİRLEŞİMİN BİRİNCİ OTURUMU 

  Belediye Başkanlığınca 26.06.2024 tarih ve E74959 sayılı yazı ile belediye meclis üyelerine 5393 sayılı Belediye
Kanunu’nun 20. Maddesi gereğince toplantı çağrısı yapılmış olup, çağrı gereğince 01.07.2024 tarihinde Pazartesi günü saat
14:00 da Belediye Meclisi toplantı salonunda toplanıldı.

    Meclisin üye yoklaması yapıldı. Meclis üyelerinden Şükrü KOÇAK, Adil ARSLAN, Muzaffer GÖKÇUL, Nurgün
ERDOĞAN ve Mehmet KESTEN’in mazeretleri nedeniyle toplantıya katılamadıkları görüldü. Meclis Başkanı tarafından
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01.07.2024 tarihli dilekçeleri okunarak 5393 Sayılı Belediye Kanununun 32.maddesi gereğince izinli sayılmaları meclis
üyelerinin oyuna sunuldu. Oy birliği ile izinli sayılmalarına karar verildi. Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 16.maddesi
gereğince 03.06.2024 tarihli Haziran ayında görüşülen kararlar meclis üyelerine dağıtıldı. Herhangi bir maddi hatanın
olmadığı anlaşıldı.

  Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 8.ve 11.maddesi gereğince gündemde yer
almayan ve eklenmesini istedikleri bir konunun olup olmadığını sordu. Herhangi bir Meclis Uyesinin öneri sunmaması
üzerine gündem maddelerinin görüşülmesine geçti. 

GUNDEMİN İKİNCİ MADDESİ

 Kaş Kaymakamlığı İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü Kaş Halk Eğitim Merkezinin 14.06.2024 tarihli ve E.104542355 sayılı
taleplerine istinaden, Kalkan Mahallesi Likya Evlerinde kadın girişimciler için yapılan reyonlardan 1 (bir) tanesinin, kurs
açmak ve kursiyer kadınların ürettikleri ürünleri satmak üzere, 5393 sayılı Belediye Kanununun 75. Maddesinin (d) fıkrası
gereğince 5 (beş) yıllığına bedelsiz olarak tahsis edilmesi, tahsis işlemine esas olmak üzere elektrik ve su gibi kullanım
bedellerinin Kaş Kaymakamlığı İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü Kaş Halk Eğitim Merkezi tarafından karşılanması, 
aboneliklerinin de üzerlerine alınması, başka bir amaçla kullanıldığı ve Belediyemizce bu yer üzerinde herhangi bir proje
uygulanmak istendiği takdirde ikaza meydan vermeden boşaltılması ve karşılıklı protokol imzalanması,5393 Sayılı Belediye
Kanununun 38.maddesinin g) fıkrası gereğince Kaş Kaymakamlığıİlçe Milli Eğitim MüdürlüğüKaş Halk Eğitim Merkezi
Müdürlüğü ile Belediyemiz arasında protokol yapılması için Belediye Başkanı Erol DEMİRHAN’a yetki verilmesi Meclis
Başkanı Erol DEMİRHAN tarafından meclis üyelerinin oyuna sunuldu. Oy birliği ile kabul edildi.

GUNDEMİN UÇUNCU MADDESİ

 Kaş Koruma Amaçlı Revizyon İmar Planı 28 Ada 2 ve 14 Parsellerde Plan Değişikliğinin daha detaylı incelenmesi için
Eylül ayı meclis toplantısında görüşülmek üzere Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 21.maddesi gereğince İmar
Komisyonuna havale edilmesi Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN tarafından meclis üyelerinin oyuna sunuldu. İmar
Komisyonuna havale edilmesine oy birliği ile karar verildi.

GUNDEMİN DÖRDUNCU MADDESİ 

      Dilek ve temennilere geçildi. Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN söz alıp konuşmak isteyenin olup olmadığını sordu. Her
hangi bir meclis üyesinin söz alıp konuşmaması üzerine Belediye Başkanı seçildiği tarihten bu yana yapılan işleri açıkladı.

  Meclis Başkan Erol DEMİRHAN  “Sayın arkadaşlar, Kaşımızda bir festival gerçekleşti. Uzun süre olmasa da bu festivale
katkısı olan herkese teşekkür ederim. Tüm kamu kurumlarına, çalışma arkadaşlarıma emeği geçen herkese huzurunuzda
teşekkür ediyorum. Sağ olsunlar. Kısa da olsa halktan dinlediğimiz kadarıyla da olumlu geri dönüşler aldık. Kazasız belasız
bir şekilde gerçekleştirdik. Birde bu soruda aklımıza gelebilir, biliyorsunuz ben seçim esnasında gezerken baya konuşuldu işte
festivaller yapılıyor yüklü miktarda masraflar oluyor diye. Biz yine sözümüzün arkasındayız. Bu festivali yaptık ama bizim
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bütçemizden çıkan para çok makul bir miktar. 600700 bin TL civarında yani daha fazlasını verecek olsak yapacak gücümüz
yoktu. Öyle ahım şahım şişirilmiş bir şey yok. Belediyemizin kasasından çıkan para bu kadar. Başkada bir şey yok. 

Tabii şimdi uzun değil önümüzdeki üç aylık bir zaman geçti. Bu üç aylık zamanda bugüne kadar bütçemize benim
dönemimde son ayın 25’ine kadar olan sürede İller Bankası ile beraber 156 milyon TL para topladık. 156 milyon TL’ye
karşılık 117 milyon TL da ödeme yaptık. Bu ödemelerin bir kısmı maaş,

Aşağı yukarı 60 milyon TL borçlar ödedik. Arayan arkadaşlar var, borç fazla nedir hepsini ödeyemiyoruz,
ödeyemediklerimizle anlaşarak bir kısmını ödedik, ödemeye de çalışıyoruz. Bu şekilde de devam edeceğiz. 

Bunun yanında belediyemiz çalışmaları nedir, önce de söyledim Yayla Çukurbağ, Yayla Dirgenler, Gömbe Kızılağaç
buraların yollarının stabilizesini bitirdik. Yine sırayla devam ediyoruz. Yayla Belenli, Yeşil Barak, Yayla Sıçak ta varsa bu
şekilde çalışmalarımız devam edecek Yayla taraflarında. Kasaba mahallemiz tarafında Gürsu, Ortabağ’ın az kaldı buralarda
devam ediyoruz. Çeşme Mahallesi’nin bir yaylası var Oluklu Yaylası buranın yolunu yaptık. Şu anda oranın çalışması devam
ediyor. Çünkü orada biraz daha sorun var nedir hafriyat alacağımız yer konusunda iki tane büyük kepçemiz çalışıyor. Bir
tanesi yukarıdan döküyor bir tanesi aşağıdan topluyor böyle bir zorluğu var. 

Ayriyeten Yayla Palamut, Yayla Çavdır, Yayla Çayköy   Grayder çalışmaları tamamlandı. 13 kamyon Rotmiks vardı.
Aldık, aldık demeyelim bulduk yani, bununla Kınık’ta, Çavdır’da, Çayköy’de, Uzümlü’de, Yeşilköy’de yama çalışmaları
yaptık. Kasaba’da bunu şu an İslamlar’da da yapıyoruz. Bezirgan’da yaptık. Bezirgan’ın aşağı mahallesi var orada da
yapacağız. Kasaba tarafı Uğrar, Dirgenler tarafı var oraya da Rotmiks yapılıyor. Yama çalışmalarımız devam
ediyor. İhtiyacımız olursa bütçemizin elverdiği kadar alacağız. Yeni astarını asfaltını kendimiz karacağız. Bunları yapmaya
devam edeceğiz. Çukurbağ Mahallesi’nin bir kısmında parke çalışması var bir kısmını bitirdik kısa bir yer kaldı. Bir kısım da
Karacayer‘de yapacağız. Eski alımlardan kalan paralardan Bunun yanında yine dediğim gibi bütçemizin el verdiği kadarıyla
böyle acil olan yerler var. Nedir Kınık Mahallemizde bir tane yer var Kavakyanı Mevkii şu an geçilecek gibi değil. Çünkü
kazmış bırakılmış burada bir çalışma yapacağız. Kalkan’da bildiğiniz gibi beton yama çalışması yapılacak yerlerin çoğunu
yaptık. Betonumuz yoktu ihale açtık Beton aldık kalan yerleri tamamlayacağız. Aynı şekilde parke  yollarda bulunan kısımlar
var buralarda da çalışmalar devam ediyor Buralarda bitmek üzere az bir süre daha işimiz kaldı. 

Bunun yanında bir bayram süreci geçirdik. Bu arada hepimizin geçmiş bayramı Mübarek olsun. Bayram sürecinde
planlanan çöpte çalışacak personel alamadık biraz aksaklıklar oldu. Olabilir bunlar insanın olduğu yerde her şey olur. Fakat
şimdi o kadromuzu tamamladık. Bundan sonra eski standart düzgün haline dönüştürüyoruz. Tabii biraz da halkımız Bazı
şeyleri çok çok istiyor diyelim nedir çöp bidon çöpleri alıyorsun arkasından bir daha çöp atıyorlar ondan sonra fotoğraf çekip
atıyorlar. Çöpler  doldu alınmadı diye. Tabii ki de her dakika her saatte çöp konteynerlerinin başında insan olacak değil.
Onun içinde bazı aksaklıklar olursa da hakkımızda sizlerden herkesten özür dileyeceğiz.Her zaman vatandaşımız haklıdır.
Onlar nasıl isterlerse öyle öyle edeceğiz. Bu konuda da yani biraz düzene soktuk sayılır. Bundan sonra daha çok takipçisi
olacağız. 

Bununla birlikte Küçük Çakıl’daki yol tamamlandı. Sadece çok küçük bir rötuş kaldı ve temizliğini yapacağız

T.C. 
ANTALYA KAŞ İLÇE BELEDİYESİ 
1 NOLU BİRLEŞİM TUTANAĞI

Başkan

Erol DEMİRHAN 
Belediye Başkanı

Katip

Hacer BİLGİÇ 
Meclis Üyesi

Katip

Recep SARICA 
Meclis Üyesi

3



yıkayacağız tozunu süpüreceğiz onu da inşallah milletimizin hizmetine sunacağız. İnşallah halkımız beğenir güzel bir şey
ortaya çıkmıştır. Çalışmalarımıza bütçemizin elverdiği şekilde devam ediyoruz. 

Acısu plajımıza buraya Çakıl döküm yapıldı. Zannedersem zamansız döküldü dalgalarla dağıldı. Tekrardan Çakıl
dökümü yapıldı faaliyete geçirdik. Kaş’ımızda  denize girilecek  yer çok nedir İnceboğaz var biliyorsunuz biz kimseden
denize giriyorsunuz diye para almıyoruz. Vatandaş denizine giriyor tuvaletine giriyor duşunu alıyor canı isterse
İşletmelerimizden bir şeyler alıyor. Canı istemese de almıyor  kimsede bir şey demiyor. Geçen gün İnceboğaz plajına gittim.
Yeşil bir alan var hasarına sermiş kamp sandalyesini kurmuş Güzel vakit geçiriyorlar. Onların arkasından temizliyoruz. 

Kaş’ın bir karavan sorunu var. Bir kısmını bulundukları yerden çıkardık. Çoğunluğu gittiler. 34 tane Akçagerme de
yer bulduk onunla ilgili çalışmalar yapıyoruz. Plajlarımıza giden vatandaşlarımızın rahat bir şekilde denize girebileceği
ücretsiz alanlar mevcut sadece hizmet talep ediyorlarsa ücretli başka bir talebimiz olmuyor. 

Tabii ki bu yıl plajlarımızdan anlıyoruz ki esnafımızın da işleri biraz durgun yani insanlar para harcamıyor bazen bir
çorba söyleyip üç kişi içiyorlar. İnşallah Allah yardımcımız olsun. Herkesin yardımcısı olsun. Tabi işletmecileriz için iyi bir
durum değil ama yapacak bir şey de yok gerçekler bu inşallah düzelir. Mesela dedik ki okullar kapansın, bayram geçsin,
dediler ki temmuzun ortası gelsin, gelsin derken bizim sezon bitecek. İnşallah beklentilerimiz iyi olur. Çalışmalarımız bu
şekilde devam ediyor. Sizlerinde söylemek istediği istekleriniz varsa söyleyebilirsiniz. Kişiselde konuşabilirler. 

   Fırat DEMİRCİ  “Başkanım öncelikle teşekkür ediyoruz. 25.  sine bu sene idrak ettik Allah 26. sına ulaştırsın nasip etsin.
Ben Küçük Çakıl konusuna değinecektim fakat siz değindiniz. Bayağı bayağı kötü durumda şu an orası bölgede hareketli bir
bölge oraya bir an önce tamamlarsanız esnaf için ve Kaş’ımız için iyi olacak diye düşünüyoruz. Teşekkür ediyoruz.
Meclisimizin hayırlı olmasını diliyorum.” 

   Halil İbrahim İĞLİ “ Gündemi yoğun bir Haziran ayı  geçirdik. Film Festivali oldu. Bayram dolayısıyla yoğunluk sonrasında
da Likya Festivali gerçekleştirildi. Eksikler var, tamamlanıyor elimizden geldiğini yapıyoruz bizde CHP grubu olarak
Başkanımızı da destekliyoruz. Teşekkür ederiz.” 

  Cemil TUFAN “ Sayın Başkan, Meclisimizin değerli üyeleri bildiğiniz gibi sosyal medyadan ve birebir görüşmelerde
İlçemizin Nadide güzelliği olan Çamlıova Lengüme’de bir taş ocağı açılması ile ilgili girişim var. İlgili firma 2022 yılında aynı
girişimde bulunmuş Fakat Orman Bölge Müdürlüğü vuku bulunmadığı için 2022 yılındaki bu girişim olumlu
sonuçlandırılmamış. Aradan iki yıl geçmiş tekrardan ısrar ederek burada bir taş ocağı açmak ruhsat alma girişiminde
bulunuyor. Bu konu bizim yöremizi kötü bir şekilde etkileyecektir. Turizmimizi olumsuz olarak etkileyecektir. Taş ocağı
kırma eleme tesisi geçici bir tesis değil süreklilik arz eden bir tesistir. Dolayısıyla onun çıkarmış olduğu Olumsuz toz ve
kirlilik kuzeyden esen rüzgârlarla geniş bir coğrafi olumsuz şekilde etkileyecektir. Yöre insanı olarak hayır demiş olmamız
lazım. Bu konuda Kaş’lılar olarak karşı duruyor olmaları lazım. 4 Temmuz 2024 saat 14:00’te Çamlıova Mahallesi’nde ÇED
görüşmeleri yapılacak. Kaş’ın insanları karşı duruşumuzu belirtmemiz gerekiyor. Yasal haklarımızı kullanmamız gerekiyor,
yasal haklarımızı kullanıyor olmamız gerekiyor. Bu konuda sizleri bilgilendirmek yöre insan olarak orada olmanızı
katkılarınızı talep ediyoruz bekliyorum saygılarımı sunuyorum.” 
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   Meclis Başkan Erol DEMİRHAN   Teşekkür ediyorum.  

   İsmail Şah YILMAZ: Başkanım sık sık dile getiriliyor Patara Plajıyla Ören yerine girişi ayırsak. 

   Meclis Başkan Erol DEMİRHAN  : Şimdi Patara’ya  giriş bir tane başka bir giriş yeri yok tek yol burası da Kültür
bakanlığı gişesi var girişten ücret alıyor bizim bu şekilde bir müdahale etme şansımız yok. Hakkımız da yok başka bir yol
açma şansımız da yok. Olsa da açsak giriş tek yer.  

  Fırat DEMİRCİ: Geçen dönemde birçok kez bu konuyu dile getirdik fakat bakanlıktan bu konu nedense bir türlü
aşılamıyor tabii ki gönül ister yerel halkı buraya ücretsiz olarak girsin kullansın ama bizim tarafımıza da yapacağımız bir şey
varsa yaparız. Ayrıca Cemil Hocamın belirttiği konuyu da dile getirdiği için de teşekkür ediyorum. Bizde grup olarak bu
çalışmaya karşıyız çevremize verilecek tüm kararların karşısındayız.  

   Hacer BİLGİÇ: Orada olacak mısınız?  

   Fırat DEMİRCİ: Oluruz hiç çekinmeyiz Hocam en başta oluruz siz rahat olun. 

   Meclis Başkan Erol DEMİRHAN  : Teşekkür ediyorum. Orada bir kum tepesi var oradan da uzak yani deniz maalesef
bizim elimizde olan bir şey yok orası matbaa gibi para basıyor.  

   Fırat DEMİRCİ: Kaymakam beyle de görüştünüz mü  15 Temmuz’da alakalı bir görüşmeniz oldu mu? 

   Meclis Başkan Erol DEMİRHAN  : Görüştük, program hazırlanıyor. 

  Halil İbrahim İĞLİ: Bugün akşam saat 18:00’de Kaş yat limanında Kabotaj bayram etkinliğimiz var. Yarın da kültür
evimizde Akdeniz foklarıyla  alakalı etkinlik var. Sosyal medyadan paylaşacağız. 

 Meclis Başkan Erol DEMİRHAN  : Kaş’ımız  bir cazibe merkezi Hem buraya tatil amaçlı hem de hem de konferans amaçlı
geliyorlar. Etkinliğimiz fazla gerçekten güzel yer inşallah da böyle devam eder.  

 Cemil TUFAN : Kaş’ımızın en önemli sorunu planlama sorunu köy yerleşim alanları ile ilgili sorun ya tabii iktidarda değişti
muhalefet ediyor işte muhalefetteki arkadaşlarında desteği gerekiyor bu hepimizin sorunu nerede kalmıştık bu köy yerleşik
alanlarının planlaması ile ilgili 23 tane mahallemizin bakanlık onayına gitmişti. Köye alış alanları planları hazırlanarak diğerleri
de planları hazırlanmıştı fakat onaya gitmemişti bu konuda ilgili birimlerden bir bilgi alabilir miyiz Hangi konuda nerede
kalmıştık diye mahalle mahalle muhalefetle birlikte desteğiyle bu konuyu takip etmeye başlasak ilçemiz için olumlu olacak
diye düşünüyorum çünkü başka şansımız yok yani başka şansımız yok değerli arkadaşlar mücadele ederek bu konunun
içerisinden çıkmamız gerekiyor. Daha önceki çalışmalarda nerede nasıl kaldığımızı bilemiyoruz bu sorun bizim sorunumuz
hepimizin sorunu birlikte mücadele etmemiz gerekiyor. 

T.C. 
ANTALYA KAŞ İLÇE BELEDİYESİ 
1 NOLU BİRLEŞİM TUTANAĞI

Başkan

Erol DEMİRHAN 
Belediye Başkanı

Katip

Hacer BİLGİÇ 
Meclis Üyesi

Katip

Recep SARICA 
Meclis Üyesi
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 Meclis Başkan Erol DEMİRHAN   : Meclisi toplantımıza bu konuyla ilgili arkadaşlarımız sizlere bilgi vermek üzere
hazırlansın bakalım dedi. Toplantımız sona ermiştir. Teşekkür ediyorum.

T.C. 
ANTALYA KAŞ İLÇE BELEDİYESİ 
1 NOLU BİRLEŞİM TUTANAĞI

Başkan

Erol DEMİRHAN 
Belediye Başkanı

Katip

Hacer BİLGİÇ 
Meclis Üyesi

Katip

Recep SARICA 
Meclis Üyesi
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